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Interpellation (2009:12) från Yvonne Ruwaida (Mp) om behovet av 
ungdomsgården Egalia 

 

Yvonne Ruwaida har i en interpellation argumenterat för att ”det enda rimliga är att staden tar 

ansvar för att Egalia ska finnas kvar.” 

 

Arbetar du för att Egalias verksamhet ska få ekonomiskt stöd via Stockholms stad? 

 

RFSLs ungdomsverksamhet Egalia har de senaste tre åren bedrivits med stöd från Allmänna 

arvsfonden. Anslaget upphör hösten 2009. Verksamheten är välkänd inom kulturnämnden och 

ingår sedan flera år i nätverket Träffpunkt Stockholm för fritidsverksamheter i Stockholm. En 

av fritidsledarna på Egalia är också coach för ungdomsstipendiet ”En snabb slant”. Och de två 

senaste åren har bidrag beviljats Egalia för att genomföra Prideung på Lava i Kulturhuset.  

 

Två av mina medarbetare på roteln var också på besök hos Egalia förra året för att lära mer 

om verksamheten och diskutera Egalias framtidsplaner. Mitt samlade intryck av Egalias 

verksamhet är att den fyller en viktig funktion för HBT-ungdomar runt om i hela 

Stockholmsregionen och dessutom har höga ambitioner med sin verksamhet. 

 

Frågan om ekonomiskt stöd till fritidsverksamhet avgörs inte av kulturnämnden utan i första 

hand i respektive stadsdelsnämnd. RFSL har dessutom ansökt om medel för Egalia från 

socialtjänst och arbetsmarknadsnämndens anslag för stöd till frivilligorganisationer. Ansökan 

kommer att tas upp vid organisations- och föreningsutskottets sammanträde den 16 juni 2009. 

För 2009 uppgår Stadens stöd till RFSL om 2 mnkr i bidrag för hiv-preventivt arbete och 965 

tkr i verksamhetsbidrag. 
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